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De regio IJsselmeer-Markermeer is een dynamische regio, waar veel grote thema’s de 

revue passeren. De regio heeft een groot wateroppervlak en zijn eigen kenmerkende 

problematieken. Het gebied kent weinig vaste obstakels: slechts vier sluizen en vier 

bruggen, met daarbij een dijk die de twee gebieden opdeelt. Het grootste binnenmeer van 

Nederland staat constant in de belangstelling van publiek en overheden.  

 

Samenstelling regioteam IJsselmeer-Markermeer 

Het regioteam bestond in 2022 uit: 

Evert Jochemsen – regiovertegenwoordiger 

Rijk van Bennekom 

Hottem Veenstra 

Anco Noordhuis 

Jan Albert Kram 

 

Inleiding 

De inzet van het regioteam in 2022 was gericht op het bestuderen van diverse rapporten 

van zowel regionale als landelijke overheden. Hieruit volgden meestal meerdere 

overleggen om tot besluitvorming te komen. Bijvoorbeeld over Zon op Water, Plan 

Buitendijk, Bestuurlijk platform IJsselmeer gebied, onderverdeeld in: Deltaprogramma 

IJsselmeergebied en de agenda IJsselmeergebied 2050. Deze programma’s zijn weer 

onderverdeeld in sub programma’s. Indien nodig diende het Watersportverbond een 

zienswijze in. Verder waren er diverse overleggen met Rijkswaterstaat, zoals het 

gebruikersoverleg en betonningsoverleg. 

 

Regionaal overleg IJsselmeergebied 

Het ROIJ (Regionaal overleg IJsselmeergebied) is een belangrijk overleg met alle 

belanghebbenden zoals milieu vertegenwoordigers, gebruikers, Waterrecreatie Nederland 

HISWA-RECRON en Watersportverbond. In dit overleg proberen we tot een standpunt te 

komen over een voorliggend onderwerp. Vanuit het regioteam doen we dit samen met 

HISWA-RECRON en Waterrecreatie Nederland, bijvoorbeeld ten aanzien van het rapport 

Zon op water. 

 

Ontwikkelingen aan de oevers 

De ontwikkelingen aan de oevers worden nauwlettend gevolgd. Onze zienswijze op het 

plan Buitendijk heeft geleid tot een duidelijke aanpassing van het plan, waarbij ook 

gedacht is aan zowel de grote als de kleine watersporter.  

 

Verder zal er voor de kust van Andijk een ‘klimaatbuffer’ in het IJsselmeer worden 

aangelegd. Deze spaarbekkens moeten Noord-Holland straks ook in droge zomers van 

voldoende drinkwater voorzien. Momenteel is hierover nog weinig over bekend, maar het 

regioteam volgt de ontwikkelingen op de voet.   

 



 

 

Ook bestaan er plannen voor windmolenpark West in Flevoland. Het regioteam onderzoekt 

of dit een park op land of in het IJsselmeer wordt. 

 

Waterplanten 

Het onderwerp waterplanten blijft hoog op de agenda staan. Een aantal belangrijke 

afspraken lopen begin 2023 af. Er wordt dan ook druk overleg gevoerd met de plaatselijke 

en regionale overheden om tot nieuwe en betere afspraken te komen. Er zal nog wel enig 

water door het Markermeer stromen voordat die afspraken op papier staan en ondertekend 

zijn.                                      

 

Sectorale gebiedsindeling  

Heel positief is dat wij het regioteam hebben kunnen uitbreiden. Het team bestaat nu uit 

vijf personen, een zesde sluit zich mogelijk aan. Dankzij deze uitbreiding kunnen we ons 

gebied in sectoren indelen, waardoor we meer grip krijgen op de ontwikkelingen hier. Ook 

kunnen wij hierdoor meer aandacht geven aan verenigingen in een bepaalde sector. Begin 

2023 zal de sectorale indeling bekend worden gemaakt aan de verenigingen. 

 

 

 

 

 

 


